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Abstract (en)
A coil-former (1) for inductive components having flanges (3) around the coiling space as well as contact plug-connectors (4-7) integrally moulded
on the flanges and in which are provided wire-type contact pins (8) for an external connection of at least one winding arranged in the coiling space.
Two opposite facing contact plug connectors (4,5) or (6,7) are provided on the flanges (3) and in which the wire-type contact pins (8) are arranged.
Blind holes for receiving the contact pins are provided in the contact plug connectors (4-7), with the blind holes arranged in a direction parallel to the
magnetic axis of the inductive component.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen E-Kernspulenkörper mit einem Wickelkörper (1) zur Aufnahme von elektrischen Wicklungen, einer Vielzahl
von Stiftanschlüssen (8, 9) und jeweils zwei an zwei Flanschen (2, 3) des Wickelkörpers (1) vorgesehenen Stiftbalken (4 - 7), in denen die
Stiftanschlüsse (8, 9) gelagert sind. Die Stiftbalken (4 - 7) sind derart mit Löchern versehen, daß eine Bestiftung für einen stehenden bzw.
senkrechten und einen liegenden bzw. waagerechten Wickelkörper ausführbar ist. <IMAGE>
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